

## Protokoll till Årsmöte 2021 för Åleds väg- och samfällighetsförening

I Hemvärnsgården måndagen den 15 november 2021 kl 19.00

### § 1. Mötets öppnande

Föreningens ordförande, Jan Alexandersson, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### § 2. Godkännande av dagordningen

Föreningens ordförande frågade mötet om dagordningens godkännande.

*Mötet beslutade att godkänna dagordningen.*

### § 3. Val av mötesordförande

*Mötet beslutade att utse Mikael Andréasson till mötets ordförande.*

### § 4. Val av mötessekreterare

*Mötet beslutade att utse Mathias Persson till sekreterare för mötet.*

### § 5. Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare

*Mötet beslutade att utse Leif Johansson (Spånstad 1:68) och Thomas Gärdenskog (Spånstad 4:33) till justeringsmän.*

### § 6. Kallelsens godkännande

Mötets ordförande förklarade hur kallelsen till årsmötet gjorts.

*Mötet beslutade att godkänna kallelsen.*

**§ 7. Godkännande av röstlängden**

*Mötet beslutade att* vänta med att fastställa röstlängden tills dess det blir nödvändigt.

**§ 8. Styrelsens verksamhetsberättelse**

*Mötet beslutade att* lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.

**§ 9. Ekonomisk redovisning, resultat- och balansräkning**

*Mötet beslutade att* lägga resultat- och balansräkning till handlingarna.

**§ 10. Revisorernas berättelse**

*Mötet beslutade att* lägga revisorsberättelsen till handlingarna.

**§ 11. Ansvarsfrihet för styrelsen**

*Mötet beslutade att* ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

**§ 12. Motioner till årsmötet**

Inga motioner inkomna.

**§ 13. Styrelsens verksamhetsplan**

*Mötet beslutade att* godkänna verksamhetsplanen.

**§ 14. Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen**

*Mötet beslutade att* fastställa antalet ledamöter i styrelsen till 5.

**§ 15. Årsavgift till föreningen**

*Mötet beslutade att* fastställa avgifter till 100kr / andel.

**§ 16. Arvoden till styrelsen m.fl.**

	Antal	Tidigare år
Ordförande och kassör	2	7500 kr
Övriga ledamöter	3	5000 kr
Suppleanter	2	1000 kr
Revisorer	2	1000 kr
		<hr/> 34000 kr

*Mötet beslutade att* bibehålla styrelsens arvoden.

**§ 17. Fastställande av budget för nästa år**

*Mötet beslutade att* anta budgeten i sin helhet.

**§ 18. Val av ordförande för ett år**

*Mötet beslutade att* Jan Alexandersson till föreningens ordförande.

**§ 19. Val av ledamöter på 2 år**

*Mötet beslutade att* välja Mathias Persson och Mikael Andréasson på två år.

**§ 20. Val av suppleanter**

*Mötet beslutade att* välja Daniel Chiquet (Enslöv 10:8), Fredrik Engman (Enslöv 4:49).

**§ 21. Val av två revisorer**

*Mötet beslutade att* välja Marie Andersson (Enslöv 4:126) och Hans Andersson (Enslöv 4:126).

**§ 22. Val av revisorsuppleant/er**

*Mötet beslutade att* välja Thomas Gärdenskog (Spånstad 4:33) och Roland Kramer (Enslöv 14:31).

## § 23. Val av valberedning

*Mötet beslutade att* välja Lars-Uno Carlsson (Enslöv 8:44), Pehr-Anders Romberg (Enslöv 8:51).

## § 24. Övriga frågor

Diskussion om för hög hastighet på Älängesvägen söderut. Önskan är att styrelsen ska jobba för hastighetsmätningar och fortsatt dialog med Trafikverket.

Hög tuja-/cypresshäck skymmer sikten helt vid utfart från 55+-boendet mot Älängesvägen. Förslag på spegel eller enkelriktning om inte häcken kan minskas i omfång. Önskan om att styrelsen kontaktar med kommunen och Trafikverket för att hitta en väg framåt.

Fråga om varför föreningen visar gamla förrättningskartor på hemsidan trots att flera förrättningar har gjorts sen kartan gjordes. Ordförande berättar att gamla förrättningskartor uppdateras inte av kommunen, utan endast de delar som förrättningen omfattar blir till nya kartor. Årsmötet önskar att dessa nya delkartor presenteras på hemsidan.

Hastigheten på Norregårdsgatan upplevs som alldeles för hög och åtgärder för sänkt hastighet önskas. Ordförande föreslår en skrivelse som läggs till samtliga på Norregårdsgatan och Niklas gränd. Önskan om att styrelsen verkar för hastighetsmätningar på Norregårdsgatan för underlag för kommunens möjlighet till åtgärder och polisen kan komma och göra kontroller.

Förslag om kommuniké till föreningens medlemmar med förklaringar kring ansvarsfördelning mellan Trafikverket, kommunen och samhällsföreningen som beskriver vem som gör vad.

Diskussioner kring hur föreningen kan öka engagemanget hos medlemmarna så att fler kan delta i förbättringar av vägarna och fler delta på årsmötet.

Diskussioner kring att förbättra inspektionsrundorna genom att efterfråga medlemmars deltagande vid kommande inspektionsrundor.

Önskan om tydligare kontaktuppgifter till styrelsen på föreningens websida. Nuvarande kontaktformulär kan komma att tas bort och styrelsen utreder om telefonnummer eller mejladress ska finnas tillgängligt på webbsidan för enklare kontakt.


**§ 25. Mötets avslutande**

Omvald ordförande Jan Alexandersson avslutade mötet.



---

Thomas Gärdenskog



---

Leif Johansson